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009/17: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. Samrøystes vedteke. 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

010/17: Godkjenning av møtebok 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Møtebok frå sist møte vert godkjent. Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

011/17: Justering av satser for matombringing 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Satsen for matombringing blir oppjustert fra kr 90 til kr 92 med virkning fra 01.01.2018. Samrøystes 
vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 



 

 

012/17: Justering av satser for praktisk bistand 2018 

 

Behandling: 

 
 

Vedtak: 

Betalingssatsene for praktisk bistand blir justert som foreslått i tabellen ovenfor. Samrøystes 
vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

013/17: Godkjenning av økonomiplan 2018-2021 

 

Behandling: 

Ventilasjonsanlegget på sjukeheimen er budsjettert inn for 2018 med 5,3 og vidare i 1 million for dei 
nesteår. Uteområdet på sørsida av sjukeheimen er kome inn i økonomiplanen. Eldrerådet er positivt 
til endringane på uteområdet på sjukeheimen, nyt ventelasjonsanlegget på sjukeheimen.  
Det er ikkje mogleg for funksjonshemma å kome inn på gravplassen. I økonomiplanen er det satt av 
penger til drenering og avsfaltering på gravplassen.  
 
 

Vedtak: 

Økononiplanen blir vedteken slik den ligg føre. Eldrerådet er positivt til endringane på uteområdet på 
sjukeheimen, nytt ventelasjonsanlegg på sjukeheimen. Eldrerådet er også positivt til drenering og 
asfaltering på gravplassen.  

 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

014/17: Godkjenning av kommunebudsjett 2018 

 

Behandling: 

Eldrerådet er oppteken av dagtilbodet til dei demente. Dette tilbodet må vere ein naturleg del av 
eldreomsorgen. Rådmannen orienterer om at det er eit problem at dette tilbodet ikkje vert brukt. 
Kommunen har dreve oppsøkande verksemd mot moglege brukarar. Dette arbeidet har ikkje ført 
fram til at nokon bruker tilbodet.  
Hilde Koppen(Ap) spør om kor mykje utgiftane til Nordhordland legevakt skal auke med. Rådmannen 
seier at dette er eit varsel og at ein er spent på kva auka vert på.   
Det vert også spurt om kva ein gjer viss den kommunale delen av Nav forsvinn frå Fedje. Rådmannen 
orienterer om avtalen med Nav. Fedje kommune har samarbeid med Austrheim om utgreiing av kva 
ein treng av tenester frå Nav.  
 

Vedtak: 

Framlegget til kommunebudsjett 2018 blir godkjent slik det ligg føre. Eldrerådet er opptatt at ein har 
eit tilbod til dei heimebuande demente og at tilbodet vert  kontinuerleg oppfølgd. Eldrerådet er 
oppteke at det vert lagt til rette for eit aktivitetstilbod på sjukeheimen for dei som bur der. 
Samrøystes vedteke.  

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

015/17: Eventuelt  

 

Behandling: 

Eldredagen - Alle er samd om at det var eit fint oppleg med mat og underholdning. Kanutten var 
imponerande. Det var litt dårleg oppmøtet. Hilde Koppen(Ap) foreslår at ein kunne ha gjeve tilbod 
om skyss til dei som har problemer med å kome seg på eldredagen. Einar Thomassen(Krf) foreslår at 
ein annonserer eldredagen på sjukeheimen og hjartebanken. Ottar Tangen (Frp) føreslår at ein kan 
ha hendingsinvitasjon på facebook som kommunen legg inn i god tid før eldredagen.  
 

Vedtak: 

 
 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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